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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(1755)

Wspólne posiedzenie
Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej (199.)

oraz Komisji Praw Człowieka,
Praworządności i Petycji (200.)

w dniu 11 sierpnia 2010 r.

VII kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 62. posiedzeniu Senatu do ustawy o ewi-
dencji ludności.



(Początek posiedzenia o godzinie 21 minut 07)

(Posiedzeniu przewodniczy zastępca przewodniczącego Komisji Samorządu Te-
rytorialnego i Administracji Państwowej Stanisław Jurcewicz)

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Otwieram posiedzenie połączonych komisji, Komisji Praw Człowieka, Prawo-
rządności i Petycji oraz Komisji Samorządu Terytorialnego i Administracji Państwowej.

Witam pana ministra oraz towarzyszące mu osoby.
Proszę państwa, przystępujemy do przyjmowania, bądź odrzucania, poprawek

zawartych w zestawieniu wniosków do ustawy o ewidencji ludności.
Panie Ministrze, proponuję, a jest to uzgodnione z panem przewodniczącym

Piotrowiczem, że będę wymieniał numer poprawki w zestawieniu, a pan minister bę-
dzie uprzejmy mówić „pozytywnie” bądź „negatywnie”.

Jeżeli ktoś z państwa senatorów będzie chciał szczegółowej informacji, to bar-
dzo proszę o zasygnalizowanie tego.

Rozumiem, że nie ma sprzeciwu do tego sposobu procedowania?
(Głosy z sali: Nie, nie.)
Dziękuję.
Przystępujemy do głosowania.
Szanowni Państwo, poprawka pierwsza w zestawieniu wniosków.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Pani Mecenas? Też.
Kto z państwa… To znaczy tutaj…
(Głos z sali: Nie można przegłosować w bloku tych piętnastu?)
(Głos z sali: Nie, nie.)
Będą jeszcze poprawki, które się łączą. Myślę, że będzie szybciej, gdy tak to

zrobimy.
Wobec tego kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
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Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Przystępujemy do głosowania nad poprawką drugą w zestawieniu wnio-

sków.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie.
Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki drugiej? Proszę o podniesienie

ręki. (14)
Jednogłośnie za.
Poprawka trzecia w zestawieniu, przyjęta przez obie komisje.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Poprawki czwartą i ósmą w zestawieniu wniosków należy przegłosować

łącznie.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję.
Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Dziękuję. Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Poprawka piąta w zestawieniu.
Panie Ministrze?
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Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Poprawka szósta w zestawieniu.

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Jednogłośnie za.
Poprawka siódma w zestawieniu.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Pani Mecenas? Też.
Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Poprawka dziewiąta w zestawieniu.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję bardzo.
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Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Jednogłośnie za.
Poprawki dziesiąta i jedenasta.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję.
Kto z państwa jest za ich przyjęciem? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Jednogłośnie za. Dziękuję bardzo.
Przystępujemy do głosowania nad poprawką jedenastą.
Panie Ministrze…
(Głos z sali: Nie, nie, już przegłosowana.)
Przepraszam bardzo.
Przystępujemy do głosowania nad poprawkami dwunastą, szesnastą, siedemna-

stą, dwudziestą i dwudziestą czwartą. Przyjęcie tych poprawek wyklucza głosowanie
nad poprawkami osiemnastą i dwudziestą trzecią.

Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję bardzo.
Czy są pytania? Nie ma.
Kto z państwa jest za ich przyjęciem? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Dziękuję bardzo. Jednogłośnie za.
Momencik, proszę państwa, żebyśmy…
(Rozmowy na sali)
Państwo pozwolą, że to sobie zaznaczę, żebym się nie pogubił, jedną chwi-

leczkę… Osiemnastą i dwudziestą trzecią też wykreślamy, ponieważ zostały wy-
kluczone.

Już przystępujemy do głosowania łącznego nad poprawkami trzynastą
i piętnastą.

Panie Ministrze?
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Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.
(Głos z sali: Ale o co tu chodzi?)

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Poprawki trzynastą i piętnastą należy przegłosować łącznie. Panie Senatorze,
jest prośba o wyjaśnienie tego, tak?

Pani Mecenas, proszę bardzo.

Główny Legislator
w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Danuta Drypa:

Panie Senatorze, poprawki piętnasta i trzynasta dotyczą nowelizacji ustawy
o udostępnianiu informacji gospodarczych. To są poprawki techniczne. Ponieważ
w trakcie prac nad tą ustawą pojawiła się nowa ustawa o udostępnianiu informacji, na-
leży to zmienić, a żeby to zrobić, trzeba wprowadzić akurat dwie poprawki. Dziękuję.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję bardzo.
Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Jednogłośnie za.
Poprawka czternasta w zestawieniu wniosków…
(Wypowiedzi w tle nagrania)
Pani mecenas tego pilnuje, wszystko jest w porządku.
Poprawka czternasta.
Panie Ministrze, opinia rządu?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Pozytywna.
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Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Dziękuję bardzo.
Kto z państwa jest za? Proszę o podniesienie ręki. (14)
Dziękuję bardzo. Poprawka została przyjęta jednogłośnie.
Poprawka dziewiętnasta w zestawieniu. Przyjęcie poprawki dziewiętnastej wy-

klucza głosowanie nad poprawkami dwudziestą i dwudziestą pierwszą.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Przeciw.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Kto z państwa jest za poprawką dziewiętnastą? Proszę o podniesienie ręki. (6)
Kto jest przeciw? (8)
Kto z państwa się wstrzymał? (0)
Poprawka nie uzyskała poparcia.
Poprawka dwudziesta.
Panie Ministrze?
(Głos z sali: Panie Przewodniczący, wniosek mniejszości.)
(Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji Piotr

Kołodziejczyk: Pozytywnie…)
Przepraszam, jest zgłoszony wniosek mniejszości przez pana senatora Dajczaka,

pana senatora Paszkowskiego, pana senatora Ortyla… Czy jeszcze przez kogoś?
(Wypowiedź poza mikrofonem)
…Pana senatora Piotrowicza… Czy jeszcze przez kogoś? …Pana senatora Ci-

chonia… Czy jeszcze przez kogoś? Nie. Wobec jest to wniosek zgłoszony przez tych
panów senatorów.

Przyjęcie poprawki dwudziestej wyklucza głosowanie nad poprawką dwudziestą
pierwszą.

Panie Ministrze, proszę o stanowisko rządu.

Podsekretarz Stanu
w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji
Piotr Kołodziejczyk:

Jesteśmy za poprawką dwudziestą.

Zastępca Przewodniczącego Stanisław Jurcewicz:

Czyli jest pozytywne stanowisko w sprawie poprawki dwudziestej, której przy-
jęcie wyklucza głosowanie nad poprawką dwudziestą pierwszą.

Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki dwudziestej? Proszę o podniesienie
ręki. (13)



w dniu 11 sierpnia 2010 r.

1755/VII 7

Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał? (1)
Poprawka została przyjęta.
Wykluczyło to głosowanie nad poprawką dwudziestą pierwszą.
Koniec poprawek.
Na senatora sprawozdawcę proponuję pana senatora Paszkowskiego, który jest

w trakcie dzieła…
Czy są inne kandydatury? Nie ma.
Bardzo dziękuję.
Dziękuję panu ministrowi i osobom mu towarzyszącym, paniom i panom sena-

torom.
Zamykam posiedzenie połączonych komisji.

(Koniec posiedzenia o godzinie 21 minut 15)
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